
ODGOVORI NA VPRAŠANJA SVETNIKOV 
                                           

 
- Odgovor na vprašanje g. Borisa Šapla glede neurejene okolice nasproti 
bencinske črpalke na Gregorčičevi ulici in na travniku med Avto Batičem in 
ABC-jem 
Odgovor je bil podan na seji. 
 
 
- Odgovor na vprašanje g. Janez Tratnika glede namestitve GPS naprav v vozila 
za pluženje in pobuda, da se izvede povpraševanje koliko otrok iz Gore bi 
obiskovalo vrtec na Colu 
 
Namestitev GPS naprav 
Odgovor je bil podan na seji. 
 
Izvedba povpraševanja koliko otrok iz Gore bi obiskovalo vrtec na Colu 
V oddelku vrtca na Colu je trenutno 24 otrok. Starši osemnajstih otrok, ki imajo stalno 
bivališče na Colu, obiskujejo ostale oddelke vrtca Ajdovščina iz različnih razlogov. 
Nekateri na Colu dejansko ne prebivajo in jim je zato drugi oddelek bližji, nekateri se 
za druge oddelke odločijo zaradi službe ali popoldanskega varstva starih staršev. Po 
podatkih vrtca ni bilo s strani prebivalcev Cola in okolice nikoli izraženih potreb po 
več kot enem oddelku vrtca. Občina Ajdovščina nima dostopa do osebnih podatkov 
otrok, ki so bili rojeni v letih primernih za vključitev v vrtec, zato takega povpraševanja 
žal ne moremo izvesti.    
 
Pripravila: Gordana Krkoč 
 
 
- Odgovor na vprašanje g. Aleksandra Lemuta glede vsebine zasnove 
ajdovskih novic 
 
Vsebinska zasnova Ajdovskih novic je bila uvrščena na prvo srečanje vodij svetniških 
skupin po seji, ko je bila dana pobuda. Sama pobuda je bila razširjena v smeri 
celovite obravnave prisotnosti občine Ajdovščina v medijih. 
 
Pripravil: Tadej Beočanin 
 
 
Ajdovščina, 12.1.2015 
 
 

ŽUPAN 
   Tadej Beočanin, s. r. 

 
 
















